
 

Navihan doktor  
»Meni še vedno pravijo, da sem navihan. V času 
študija je bilo veliko prigod. Ampak jih raje ne 
omenjam, ker niso ravno za zgled. Bilo jih je cel kup, 
od plonkanja v gimnaziji naprej. Sodil sem med čisto 
navadne dijake in študente, nobena posebna izjema 
nisem bil. Iz doktorata, ki ga imam, pa sem dobil 
dober nauk. Profesor, pri katerem sem doktoriral, mi 
je rekel: »Zavedaj se, da enkrat, ko narediš doktorat, 
to ne pomeni, da si genijalec, ampak da nisi bebec.« 
Tega se držim in nikoli ne izkoriščam doktorata, da 
bi koga podcenjeval. Se pa ne pustim, če me hoče 
kdo imeti za bebca. Drugače pa je bilo v dijaških in 
študentskih letih veliko prigod, po katerih so me 
poznali in še danes se smejimo na račune tega.« 
dr. Tomaž Kmecl, Kolektor Etra, d. o. o. 


